

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINARIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L'ASSOCIACIÓ DE MARES I PARES D'ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 3.2.2023

El 3.02.2023, a les 15.30 reunides/us les/els assistents de manera presencial a la sala de professors, s'obri la sessió seguint l'ordre del dia que s'assenyala i es desenvolupa en la forma següent:

1. Lectura i aprovació, si escau, de l'acta de la reunió anterior.

S'aprova l'acta anterior.

2. Comissió de festes, proposta de concert i dia del llibre:

La comissió de festes decidirà la data del pròxim Concert Solidari entre el 19 o 26 de Maig. Es plantegen opcions per a sol·licitar col·laboració a diferents entitats:

- La cadena d'alimentació Consum té una iniciativa de col·laborar amb diferents organitzacions del barri, es farà un escrit sol·licitant col·laboració amb l'AMPA.

- Fer una rifa d'un sopar en algun restaurant del barri juntament amb la venda d'entrades/consumició.

El 21 d'Abril es vol celebrar el dia del llibre. Es planteja organitzar una venda de llibres de segona mà que aporten les famílies. Sol·licitar a l'IVAM que organitze un contacontes. Sol·licitar a les llibreries del barri que donen un llibre per a fer una rifa de llibres eixe dia. En relació a la comissió mixta de biblioteca, es planteja la possibilitat de gestionar els llibres que hi ha a la biblioteca i no s'estan usant, poder distribuir-los per les "Biblioteques d'Aula" perquè els xiquets/etes els tinguen més accessibles. També es comenta que es reactivarà el projecte "Moguda" (IVAM) quan s'inaugure la nova biblioteca.

3. Balanç Assemblea general extraordinària:

La participació dels socis i socies va ser molt bona, i el to del debat també. Hi ha hagut alguna crítica d'alguna família en relació amb les conclusions de la Comissió, per ser majoritàriament negatives respecte a la jornada contínua, però des de l'AMPA la resposta és que s'ha buscat informació en tots dos sentits, fins i tot s'ha sol·licitat directament a les promotores de la jornada que aportaren bibliografia i les conclusions són un resum de tota la informació recollida.

4. Protocol Tots i Totes Som Escola.

S'adjunta protocol. S'enviarà a la junta i es dona de termini fins dimecres que ve, 8.2.2023 per a aprovar-ho. També es remet una versió més resumida per al centre.

5. Resum reunions periòdiques amb Direcció.

Hi ha hagut dues reunions amb direcció, una al desembre de la que ja es va enviar un resum, i una altra realitzada aquest mateix 3.2.2023 i de la qual també s'enviarà un resum. Des de l'AMPA s'ha sol·licitat a la Direcció reprendre totes les activitats que es realitzaven abans del COVID.

En relació amb la recaptació de diners per a les eixides en Primària, s'ha decidit que:

- Per a les excursions xicotetes o bé la tutora o un pare voluntari recollirà els diners i l'ingressarà en el banc.
- Per a les excursions grans que suposen la recaptació de molts diners, l'AMPA col·laborarà per a fer l'ingrés.

S'incideix en la importància de la formació del professorat per a detectar Trastorns per dèficit d'atenció (TDAH), dislèxia i altes capacitats. Direcció informa que les formacions d'enguany ja estan tancades però que es tindrà troba per a l'any que ve.

També se sol·licita a Direcció que realitze un informe a Conselleria en relació amb les necessitats del centre respecte a orientadores, PT (pedagogia terapèutica) i AI (audició i llenguatge). En aquests moments tenim els mateixos recursos que altres centres pròxims que solament tenen una línia, i per tant molts menys alumnes.

Es reprendrà la Setmana Cultural.

S'ha iniciat un projecte anomenat: Batuda de Neteja perquè els xiquets es responsabilitzen de la neteja dels espais comuns.

S'ha posat en marxa el Programa de Mediadors.

El 23 de Febrer es reuneix la Comissió de Convivència i Igualtat, pretenen obrir-la per a fer-la mixta.

Des de Direcció sol·liciten ajuda per a:

- Realitzar un vídeo per a les Jornades de Portes Obertes. Preguntar a Xaro perquè ja es va fer un. Es necessitaran voluntaris per a fer-ho.
- Voluntaris per a la Jornada de Portes Obertes.

Se sol·licita també que es realitze un taller d'educació afectiu-sexual per als xiquets, es buscarà si existeixen subvencions per a finançar tallers d'aquest tipus.

Ja tenim accés a la revista Pantera.

Una família s'ha queixat que a vegades es toca per telèfon a les famílies i si no contesten en el moment, en retornar la crida la bidell no està informada de la incidència, i les famílies es queden amb la incertesa de si ha passat una cosa greu o no. S'acorda que es deixarà una nota a la bidell amb la incidència en qüestió, per si les famílies retornen la crida.

6. Relleu extraescolars

La idea és que siga una comissió doble, amb la intenció de repartir el treball. Hi haurà una que siga d'extraescolars anuals i una altra que organitze els campaments d'estiu, Nadal i Pasqua.

S'enviarà una enquesta per a veure les preferències de les famílies respecte al campament d'estiu.

7. Menjador

Després de l'episodi de la suposada troballa d'un cuc en el menjar es va establir un protocol sobre la manera d'actuar en aquestes situacions. Hi ha hagut algunes queixes des de les famílies sobre el funcionament del Menjador. En les pròximes setmanes es reunirà de nou la Comissió de Menjador.

Es planteja que la Comissió faça un escrit a les famílies amb intenció de tranquil·litzar, on s'incidisca en què malgrat haver canviat d'empresa, el cuiner, l'equip, els monitors i proveïdors són els mateixos que els últims anys, a més de que la Comissió de Menjador està molt conscienciada amb una alimentació saludable.

S'incideix en què les queixes han d'anar per escrit.

8. Resultat inscripció en comissions

Es revisen els voluntaris/ies inscrits en les comissions. Es decideix que cada comissió tinga el seu propi grup de Whatsapp i s'autogestione. Es nomena un administrador que s'encarregue de gestionar/dinamitzar cada grup.

9. Precs i preguntes:

Es planteja fer més d'una reunió mensual perquè les reunions tenen massa punts i no s'acaben de tractar bé.

Es decideix que la pròxima reunió serà en 3 setmanes, el pròxim 24 de Febrer i de moment els temes a tractar seran:

- Reunió Comissió Menjador
- Consell escolar 23.2.23
- Organització Trobades
- Teams
- Web de l'AMPA

A les 17.00 la presidenta alça la sessió, de la qual, com a vicesecretària en done fe i estenc la present acta.

La vice secretària,

VºBº, La presidenta

Clara Pons Giner

Maya Jiménez Sales

| |
|--|
| ACTA DE LA REUNIÓ ORDINARIA DE LA JUNTA DIRECTIVA DE L'ASSOCIACIÓ DE MARES I PARES D'ALUMNES DEL COL·LEGI PÚBLIC CERVANTES 23.09.2022 |
|--|

El 3.02.2023, a las 15:30 reunidas/os las/los asistentes de manera presencial en la sala de profesores, se abre la sesión siguiendo el orden del día que se señala y se desarrolla en la forma siguiente:

1. Lectura y aprobación, si procede, del acta de la reunión anterior.

Se aprueba el acta anterior.

2. Comisión de fiestas, propuesta de concierto y día del libro:

La comisión de fiestas decidirá la fecha del próximo Concert Solidari entre el 19 ó 26 de mayo. Se plantean opciones para solicitar colaboración a distintas entidades:

- La cadena de alimentación Consum tiene una iniciativa de colaborar con diferentes organizaciones del barrio, se hará un escrito solicitando colaboración con la AMPA.
- Hacer una rifa de una cena en algún restaurante del barrio junto con la venta de entradas/consumición.
- El 21 de Abril se quiere celebrar el día del libro. Se plantea organizar un mercadito de libros de segunda mano que aporten las familias.
- Solicitar al IVAM que organice un cuentacuentos.
- Solicitar a las librerías del barrio que donen un libro para hacer una rifa de libros ese día.
- En relación a la comisión mixta de biblioteca se plantea la posibilidad de gestionar los libros que hay en la biblioteca y no se están usando, poder distribuirlos por las "Bibliotecas de Aula" para que los niños los tengan más accesibles.
- También se comenta que se va a reactivar el proyecto Moguda (IVAM) en cuanto se inaugure la nueva biblioteca.

3. Balance Asamblea general extraordinaria:

La participación de los socios y socias fue muy buena, y el tono del debate también. Ha habido alguna crítica de alguna familia en relación con las conclusiones de la Comisión, por ser mayoritariamente negativas respecto a la jornada continua, pero desde la AMPA, la respuesta es que se ha buscado información en ambos sentidos, incluso se ha solicitado directamente a las promotoras de la jornada que aportaran bibliografía y las conclusiones son un resumen de toda la información recogida.

4. Protocolo Tots i Totes Som Escola.

Se adjunta protocolo. Se enviará a la junta y se da de plazo hasta el próximo miércoles 8.2.2023 para aprobarlo. También se remite una versión más resumida para el centro.

5. Resumen reuniones periódicas con Dirección.

- Ha habido dos reuniones con dirección, una en diciembre de la que ya se mandó un resumen, y otra realizada este mismo 3.2.2023 y de la cual también se mandará un resumen. Desde la AMPA se ha solicitado a la Dirección retomar todas las actividades que se realizaban antes del COVID.
- En relación con la recaudación de dinero para las salidas en Primaria, se ha decidido que:
 - Para las excursiones pequeñas o bien la tutora o un padre o madre voluntaria recogerá el dinero y lo ingresará en el banco.
 - Para las excursiones grandes que supongan la recaudación de mucho dinero, la AMPA colaborará para hacer el ingreso.
- Se incide en la importancia de la formación del profesorado para detectar Trastornos por déficit de atención (TDAH), dislexia y altas capacidades. Dirección informa que las formaciones de este año ya están cerradas pero que se tendrá encuenta para el año que viene.
- También se solicita a Dirección que realice un informe a Consellería en relación con las necesidades del centro respecto a Orientadoras, PT (pedagogía terapéutica) y AL (audición y lenguaje). En estos momentos tenemos los mismos recursos que otros centros cercanos que solamente tienen una línea, y por tanto muchos menos alumnos.
- Se va a retomar la Semana Cultural.
- Se ha iniciado un proyecto llamado: Batuda de Neteja para que los niños se responsabilicen de la limpieza de los espacios comunes.
- Se ha puesto en marcha el Programa de Mediadores.
- El 23 de Febrero se reunirá la Comisión de Convivencia e Igualdad, pretenden abrirla para hacerla mixta.
- Desde Dirección solicitan ayuda para:
 - Realizar un vídeo para las Jornadas de Puertas Abiertas. Preguntar a Xaro porque ya se hizo uno. Se necesitarán voluntarios para hacerlo.
 - Voluntarios para la Jornada de Puertas Abiertas.

- Se solicita también que se realice un taller de educación afectivo-sexual para los niños. Se buscará si existen subvenciones para financiar talleres de este tipo.

- Ya tenemos acceso a la revista Pantera.

- Una familia se ha quejado de que a veces se llama a las familias y si no contestan en el momento, al devolver la llamada la bedel no está informada de la incidencia, y las familias se quedan con la incertidumbre de si ha pasado algo grave o no. Se acuerda que se dejará una nota a la bedel con la incidencia en cuestión, por si las familias devuelven la llamada.

6. Relevo extraescolares

La idea es que sea una comisión doble, con la intención de repartir el trabajo. Habrá una que sea de extraescolares anuales y otra que organice los campamentos de verano, Navidad y Pascua.

Se va a enviar una encuesta para ver las preferencias de las familias respecto al campamento de verano.

7. Comedor

- Después del episodio del supuesto hallazgo de un gusano en la comida se estableció un protocolo sobre la forma de actuar en estas situaciones.

- Ha habido algunas quejas desde las familias sobre el funcionamiento del comedor. En las próximas semanas se reunirá de nuevo la Comisión de comedor.

- Se plantea que la Comisión haga un escrito a las familias con intención de tranquilizar, donde se incida en que, a pesar de haber cambiado de empresa, el cocinero, el equipo, los monitores y proveedores son los mismos que los últimos años, además de que la Comisión de comedor está muy concienciada con una alimentación saludable.

- Se incide en que las quejas deben ir por escrito.

8. Resultado inscripción en comisiones

Se revisan los voluntarios inscritos en las comisiones. Se decide que cada comisión tenga su propio grupo de Whatsapp y se autogestione. Se nombra un administrador/a que se encargue de gestionar/dinamizar cada grupo.

9. Ruegos y preguntas:

Se plantea hacer más de una reunión mensual porque las reuniones tienen demasiados puntos y no se acaban de tratar bien.

Se decide que la próxima reunión será en 3 semanas, el próximo 24 de febrero y de momento los temas a tratar serán:

- Reunió Comisió Menjador
- Consell escolar 23.2.23
- Organización Trobades
- Teams
- Web de la AMPA

A las 17:00 la presidenta levanta la sesión, de la cual, como vicesecretaria doy fe y extendiendo la presente acta.

La vice secretaria,

VºBº, La presidenta

Clara Pons

Maya Jiménez Sales